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MØTEPROTOKOLL  
 

Kommunestyret 
 
Dato: 14.03.2024 kl. 18:00 
Sted: Kommunestyresalen 
Arkivsak: 23/00495 
  
Tilstede:  Rolf Laupstad, Merete Ann Jensen, Siw Andreassen, Kenneth 

Hammari, Trine Larsen Jensen, Elisabeth Stenhaug Olsen, 
Regine Frantzen, Anne Arntzen Johnsen, Stine Schanche 
Dyrseth, Jan Einar Straumsnes, Arnt Eirik Hansen, Arild 
Hammeren  

  
Møtende 
varamedlemmer: 

Mikael Sivertsen  

  
Forfall:  Arne Dag Pedersen 
  
Andre: Jørgen Holten Jørgensen, Kjell Valter Sivertsen, Sylvia R. 

Snijders, Arnfinn Bønå, Siv Efraimsen 
 
Innkalling og saksliste ble godkjent. Det ble enighet å ta inn 
ekstrasak 49/24 ang. anke til Høysterett. 
 
Jon Trygve Bergåker informerte om delplan for kulturminner og 
kulturmiljø. 
 
Kommunestyremøtet ble lukket etter sak 48/24, jf. 
forvaltningsloven § 18 
 

SAKSKART  Side 

Saker til behandling 

44/24 24/00044-2 Kontrollutvalgets årsmelding 2023 3 

45/24 24/00095-2 Trafikksikkerhetsplan Berlevåg kommune 2024 - 2028 4 

46/24 24/00133-1 
Berlevåg som omstillingskommune? Anmodning til 
fylkeskommunen om å avklare vilkårene 

5 

47/24 24/00137-1 
Flytting av Brann -og redning, samt tekniske tjenester til 
Krabbe bygget i havna. 

6 

48/24 23/00568-6 
Budsjett og økonomiplan 2024 - 2027 - Berlevåg havn 
KF 
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49/24 
21/00186-
13 

Vedr. anke til Høyesterett (Unnt. Off. § 18) 10 

    

 
 
Berlevåg 14.03.2024 
 
 
 
 
 
Rolf Laupstad   Kenneth Hammari  Stine S. Dyrseth 
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Saker til behandling 

44/24 Kontrollutvalgets årsmelding 2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 14.03.2024 44/24 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsmelding 2023 til orientering. 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsmelding 2023 til orientering. 
 
 
 
 
  



 

 4  

 

45/24 Trafikksikkerhetsplan Berlevåg kommune 2024 - 2028 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 27.02.2024 5/24 

2 Kommunestyret 14.03.2024 45/24 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 27.02.2024 sak 5/24 
 
Møtebehandling 
Berlevåg SV: 

- Høring sendes ambulansetjenesten 
- Innføring av 30 sone fra innkjøringen til Berlevåg og til Havblikk 

Berlevåg AP: 
- Merking av ambulansestasjon 
- Endring av fartsgrense til flyplassen 

 
Fartsdumpe ved innkjøringen til Berlevåg? 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Trafikksikkerhetsplan vedtas i sin helhet og godkjennes av Trygg trafikk i løpet av 
2024, som et kvalitetsstempel. 
 
 
 
 
 
Møtebehandling 
Forslag fra AP v/ Rolf Laupstad: 
Trafikksikkerhetsplan vedtas. 
 
Votering 
Forslag fra AP enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Trafikksikkerhetsplan vedtas. 
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46/24 Berlevåg som omstillingskommune? Anmodning til 
fylkeskommunen om å avklare vilkårene 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 14.03.2024 46/24 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Kommunestyret vedtar teksten til anmodning slik den foreligger. 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Kommunestyret vedtar teksten til anmodning slik den foreligger. 
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47/24 Flytting av Brann -og redning, samt tekniske tjenester til 
Krabbe bygget i havna. 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 14.03.2024 47/24 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Kommunestyret i Berlevåg vedtar at Teknisk sektor med Brann -og redning får 
bruksrett over bygget og kan ta i bruk industribygget (kalt Krabbe bruket/Brunosten) 
snarest, slik at bygget kan benyttes på en god måte som beskrevet i saksutredning. 
Teknisk flytter over utstyr, materiell og tiltenkt infrastruktur som trengs for å ta bygget 
i bruk. 

1. Det bevilges en engangssum pålydende kr. 250 000,- for nødvendige 

tilpasninger finansiert ved bruk av fond. 

Teknisk tilføres med budsjettregulering kr. 50 000,- (kommunale avgifter) og kr. 
200 000,-(strøm). Totalt kr.250 000,-, for dekning av ekstra utgifter og dette 
innarbeides i vedtatt budsjett og økonomiplan. Dette finansieres som følger: For 2024 
tilføres en engangssum fra fond pålydende hele beløpet 
 
 
Møtebehandling 
Forslag fra SV v/ Arild Hammeren: 
Berlevåg SV ber om at sak 47/24 sendes tilbake til administrasjonen for videre 
utredning, med nødvendige kartlegginger, medvirkninger og anbefalinger. Saken 
sendes videre fra administrasjon til formannskapet før sluttbehandliing i 
kommunestyret. 
 
Votering 
Forslag fra SV enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Berlevåg SV ber om at sak 47/24 sendes tilbake til administrasjonen for videre 
utredning, med nødvendige kartlegginger, medvirkninger og anbefalinger. Saken 
sendes videre fra administrasjon til formannskapet før sluttbehandliing i 
kommunestyret. 
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48/24 Budsjett og økonomiplan 2024 - 2027 - Berlevåg havn KF 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Havnestyret 29.02.2024 1/24 

2 Kommunestyret 14.03.2024 48/24 

 
 
Havnestyret har behandlet saken i møte 29.02.2024 sak 1/24 
 
Møtebehandling 
Kommunestyret gjorde ved sin budsjettbehandling vedtak om å be havnestyret se om 
det finnes andre muligheter for å få budsjettet 2024 i balanse. 
 
Styret har ikke kunnet finne slik mulighet og situasjonen er forverret ved at den 
leietakeren som man hadde budsjettert leieinntekt på i krabbemottaket kastet kortene 
og unnlot å inngå avtale. Dette forverrer budsjettet med 1 153 000,- og gjør at ny 
underdekning har gått fra å være 1 674 199 til å bli 2 827 199,-. Berlevåg Havn står 
uten leieinntekt på krabbemottaket. Det samme gjelder brakkerigg.  
 
Styret vil påpeke at det er gjeldsbyrde og løpende drift knytta til de to objektene 
brakkerigg og krabbemottak som gjør havneforetaket ute av stand til å levere 
budsjettforslag i balanse.  
 
Styret har fått forslag fra rådmann om tiltak som en vil se nærmere på. Dette gjelder 
at havna skal ta kutt på linje med det kommunen gjør, det vil si holde stillinger 
vakante og om det er mulig å ha en felles pool med arbeidstakere som dekker opp 
ved sykdom. Videre om det er mulig å lage en avtale om uttak av arbeidstid i stedet 
for overtid og om turnus kan vris til å speile at behovet for vedlikehold som 
snømåking er større om vinteren.  
 
For tida har kommunen vannvogna parkert i krabbemottaket. Rådmannen ønsker 
med bakgrunn i pålegg fra Arbeidstilsynet vurdert om det kan lages en avtale om 
midlertidig disposisjon av krabbemottaket til brann og driftsavdeling. En vanlig 
leieavtale er ikke mulig da kommunen ikke har midler for slikt, men styret er positive 
til dette og ber administrasjonen utarbeide et utkast som inkluderer at dette dekker 
driftsutgifter og ansvar for å ha løpende tilsyn og vedlikehold.  
 
Det vedlagte forslaget til økonomiplan 2024-2027 fastsettes som det fremgår av eget 
dokument. Økonomiplan 2024-2027 gir rammer for drift og investeringer i årsbudsjett 
2024.  
 
Budsjett og økonomiplan 2024-2027 vedtas med de mål og premisser for havnas 
tjenesteproduksjon som fremgår av budsjettdokumentet.  
Havnesjefen får fullmakt til å innarbeide de økonomiske konsekvensene av det 
vedtatte årsbudsjettet i økonomiplanen.  
 
Følgende spesifikke tiltak ligger i tallmaterialet: For å kunne vedta forslag til 
driftsbudsjett må det være balanse i budsjettet. Budsjettforslaget er gjort opp med en 
underdekning på kr 2 827 199,- og en ber eieren Berlevåg Kommune skyte til dette 
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beløpet da det ellers er umulig for Berlevåg Havn KF å oppnå budsjettmessig 
balanse.  
 
Dette skyldes i det vesentlige to forhold.  
 
Renteutviklingen på lån er meget stor. Foretaket har en høy gjeld og rentekostnaden 
er firedoblet fra ca 1 million i 2022 til forventet kostnad i 2024 på ca 4 millioner. 
Brakkeriggen kan bli stående uten inntekter i 2024 da det ikke er etterspørsel etter 
denne type overnatting. Uten leieinntekter har bygget en kostnad i 2024 beregnet til 
ca 750 000.  
 
Et kommunalt tilskudd på kr 2 827 199,- vil utligne havnebudsjettet til balanse og på 
den måten oppfylle kommunelovens krav. Havnestyret ber derfor om et tilskudd på 2 
827 199,-.   
 
Havnestyret ønsker ikke å gjøre investeringer i 2024.  
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Havnesjefen får fullmakt til å innarbeide de økonomiske konsekvensene av det 
vedtatte årsbudsjettet i økonomiplanen.  
 
Følgende spesifikke tiltak ligger i tallmaterialet: For å kunne vedta forslag til 
driftsbudsjett må det være balanse i budsjettet. Budsjettforslaget er gjort opp med en 
underdekning på kr 2 827 199,- og en ber eieren Berlevåg Kommune skyte til dette 
beløpet da det ellers er umulig for Berlevåg Havn KF å oppnå budsjettmessig 
balanse.  
 
Dette skyldes i det vesentlige to forhold.  
 
Renteutviklingen på lån er meget stor. Foretaket har en høy gjeld og rentekostnaden 
er firedoblet fra ca 1 million i 2022 til forventet kostnad i 2024 på ca 4 millioner. 
Brakkeriggen kan bli stående uten inntekter i 2024 da det ikke er etterspørsel etter 
denne type overnatting. Uten leieinntekter har bygget en kostnad i 2024 beregnet til 
ca 750 000.  
 
Et kommunalt tilskudd på kr 2 827 199,- vil utligne havnebudsjettet til balanse og på 
den måten oppfylle kommunelovens krav. Havnestyret ber derfor om et tilskudd på 2 
827 199,-.   
 
Havnestyret ønsker ikke å gjøre investeringer i 2024.  
 
 
 
 
Møtebehandling 
Forslag fra AP v/ Rolf Laupstad: 
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Saken ustettes. 
 
Administrasjon innkaller formannskapet og havnestyret. 
 
Votering 
Forslag fra AP enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Saken utsettes. 
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